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W dniu  24 września  2015 roku  odbyła się XIV sesja Rady Miejskiej w Mordach. Wzięło w niej
udział 15 radnych (wszyscy). Porządek obrad był bardzo bogaty i przewidywał oprócz podjęcia
3 uchwał, przedłożenie informacji o działaniach  w zakresie ochrony środowiska oraz
rekultywacji wysypiska śmieci.

  

Wniosek do porządku obrad wniosła p. Barbara Hawryluk. Postulowała ona  zdjęcia z porządku
obrad projektu uchwały w sprawie określenia metody  ustalenia opłaty (…) Za wnioskiem było 7
radnych, przeciw 8. Wobec takiego wyniku głosowania porządek obrad został bez zmian. Cały
porządek obrad został przyjęty większością głosów  przy 6 glosach przeciwnych.

  

Protokół obrad poprzedniej , 13 sesji, został przyjęty jednogłośnie.

  

W sprawozdaniu m.in. burmistrz:

  

-  1 września , przygotowanie projektu do wykonania kanalizacji w Wyczółkach.  Tutaj dość
szeroko  burmistrz  omówił stosunek niektórych mieszkańców do inwestycji, zwłaszcza tych
przez których  działki przebiega inwestycja;

  

- 5-6 września – Dni z Doradztwem Rolniczym w Siedlcach. Prezentowali się na nich również 
hodowcy bydła z naszej gminy.  Upominki ufundowane przez gminę otrzymali m.in.  Pani 
Wyrzykowska z Płosodrzy (gospodarstwo agroturystyczne), . p. Dariusz Kołtuniak,  p.
Radzikowski Kamil. P. Grzegorz Biernacki, p. Marcel Skolimowski.;

  

- w dniu 9 września odbyło się spotkanie z sołtysami.  Mówiono m.in. o deklaracjach  od
nieruchomości. Burmistrz zdementował pogłoski, że jest to związane z zasiedleniem
nieruchomości przez uchodźców.;

  

- 11 września posiedzenie Komisji Rewizyjnej;
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- 15 września burmistrz uczestniczył w  konferencji w Warszawie o nowej perspektywie środków
unijnych;

  

- na terenie gminy przewidywana jest modernizacja linii energetycznych w miejscowości Pióry.;

  

- 16 września wspólne posiedzenie komisji Rady. Debatowano m.in. o zmianach stawki za
śmieci (podniesienie o 1 zł stawki). Ustawa zobowiązuje gminę by nie dokładała do gospodarki
śmieciowej.

  

- 21 września spotkanie z przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Siedlcach. Mówiono o
inwestycjach drogowych. W 2016 roku może będzie modernizacja ulicy Glinianej w Mordach
(jest projekt)oraz remont drogi Stok Lacki – Olszanka. Gmina będzie wspierać te inwestycje.

  

- będzie przebudowa drogi wojewódzkiej. Z tym przedsięwzięciem będzie związana
przebudowa centrum Mordów.

  

- burmistrz uczestniczył w spotkaniach sołeckich;

  

- zdewastowano przystanek autobusowy w Ogrodnikach, który niedawno został zakupiony
przez gminę. Gmina otrzyma odszkodowanie od ubezpieczyciela.

  

- odbyły się konkursy na stanowiska urzędnicze;

  

- odbyło się spotkanie mieszkańców wspólnoty  przy ulicy 11 Listopada.

  

-  burmistrz poinformował radnych , iż p. Tadeusz Narojek – inspektor ds. budownictwa  zwrócił
się do Sądu Pracy w związku z otrzymaną naganą.
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Zapytań i interpelacji nie było.

  

Sprawozdanie z prac Komisji Rady złożyli:

    
    1. Przewodnicząca Komisji  Oświaty p. Grażyna Drabarek.  
    2. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Katarzyna Kotowska  
    3. Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów p. Leszek Romanowski.  
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